
خرده خبر

دانشگاه آزاد قهرمان بسکتبال با ویلچر
رقابت هـای  قهرمانـی  مقـام  بـه  آزاد  دانشـگاه  تیـم 
لیـگ برتـر بسـکتبال بـا ویلچـر رسـید.  تیـم دانشـگاه 
آزاد اسـامی مقابـل تیم هـای شـهروند آمـل، حفـاری 
خوزسـتان و آسایشـگاه فیـاض بخـش خراسـان رضوی 
رسـید.  قهرمانـی  مقـام  بـه  مقتدرانـه  و  شـد  وز  پیـر
همچنیـن تیم هـای شـهروند آمـل و آسایشـگاه فیـاض 
بخـش خراسـان رضـوی نیـز بـه ترتیـب دوم و سـوم 
شـدند. مسـابقات ایـن فصـل بـا حضـور 7 تیـم در 2 
گـروه و در شـهرهای مختلـف پیگیـری شـد کـه هدایت 
تیـم بسـکتبال بـا ویلچـر دانشـگاه آزاد اسـامی ارومیـه 
در فصـل جـاری بـه عهـده »کمـال عشـق« بـود. ایـن 
تیـم، سـال گذشـته با قهرمانـی در لیگ ملی بسـکتبال 

بـا ویلچـر بـه لیـگ برتـر صعـود کـرده بـود.

طلای جام صوفیه بر گردن مبین عظیمی
 محمد مبین عظیمی در روز اول رقابت های کشتی آزاد 
تورنمنـت بلغارسـتان، مـدال طـای وزن ۹۲ کیلوگرم را 
صاحـب شـد.  رقابت هـای بین المللـی کشـتی آزاد و 
فرنگـی جـام دانکلـوف و نیکـولای پتـروف بلغارسـتان از 
دیـروزدر شـهر صوفیـه بلغارسـتان آغـاز شـد.   در اولیـن 
روز ایـن رقابت هـا در وزن ۹۲ کیلوگـرم، »محمدمبیـن 
آتیـه و صاحـب عنـوان  عظیمـی« کشـتی گیر خـوش 
کردسـتانی توانسـت بـا اقتـدار و بـا نتیجـه ۱۱ بـر صفـر 
رجب حاج داری از مقدونیه را شکسـت دهد و صاحب 
مـدال طـا شـود.  محمدعلی گرایی و محمد ناقوسـی، 
نیـز در رشـته کشـتی  دیگـر کشـتی گیران کشـورمان 
فرنگـی راهـی دیدار فینال شـدند.  تیم منتخب کشـتی 
کشـورمان بـا سـه کشـتی گیر و بـا مربیگری اکبـر بهتری 

در ایـن رقابت هـا شـرکت کـرده اسـت.

شاهکار جوانان واترپلو در آسیا

 تیـم جوانـان واترپلـو بـا شـاهکار خـود راهـی فینـال 
مسـابقات قهرمانـی آسـیا فیلیپیـن شـد. ملـی پوشـان 
تیم هـای  بـا  گروهـی  مرحلـه  در  کـه  واترپلـو  جـوان 
قزاقسـتان، سـریانکا، مالـزی و سـنگاپور همگـروه 
 B بودنـد، بالاتـر از قزاق هـا بـه عنـوان تیـم اول گـروه 
راهـی نیمه نهایی شـدند. شـاگردان پیروزخـواه در این 
مرحلـه بـا شکسـت چیـن کاری کردنـد کارسـتان و بـه 
فینـال ایـن دوره از مسـابقات راه یافتند.تیـم ایـران در 
فینال جوانان آسـیا برای قهرمانی با برنده بازی ژاپن و 
قزاقسـتان بازی می کند. با قطعی شـدن مدال واترپلو 
جوانـان ایـران در مسـابقات قهرمانـی جوانـان آسـیا، 
فیلیپیـن ۲۰۲۴، حضـور در مسـابقات جهانـی واترپلـو 
جوانـان نیـز کـه قـرار اسـت سـال آینـده در آرژانتیـن 

برگـزار شـود، قطعـی شـد.

هاکی چمنی ها در اردوی سوم
سومین اردوی تیم امید هاکی چمنی کشور برای حضور 
در مسابقات کسب سهمیه جهانی به میزبانی جهرم 
در حال برگزاری است. سومین اردوی تیم ملی امید 
هاکی چمنی کشورمان در استان فارس شهرستان 
جهرم مرکز کمپ تیم های ملی هاکی جنوب کشور 
برگزار می شود. در این اردو که از تاریخ ۱۸ لغایت ۲۴ 
اسفند ماه برگزار خواهد شد، بازیکنان تمرینات خود 
را زیر نظر سرمربی مسعود بهلولی جهت آمادگی برای 
کسب سهمیه جام  چمنی  آسیایی هاکی  مسابقات 

جهانی انجام خواهند داد.

 جلسه رئیس ورزش کارگری
 با کارگروه حزب مؤتلفه

آخرین جلسـه سـال 1402 کارگروه ورزش حزب مؤتلفه 
اسـامی با حضور جواد رمضی رئیس فدراسیون و علی 
کاظمـی دبیـر فدراسـیون ورزش کارگری برگزار شـد. در 
این جلسه اول محمدرضا تهرانی رئیس کارگروه ورزش 
حـزب مؤتلفـه با اشـاره به مشـارکت مسـئولان و جامعه 
ورزش در انتخابات مجلس شورای اسامی و خبرگان، 
ایـن حضـور را نشـانه مسـئولیت پذیری آنهـا دانسـت و 
گفـت: بـا توجـه بـه ایـن حضـور مسـئولانه انتظـار داریم 
مجلـس دوازدهـم نیـز توجـه ویـژه ای بـه ورزش داشـته 
باشـد. بـا راهیابـی تعـدادی از اهالـی ورزش بـه مجلس 
ایـن امیـدواری وجـود دارد کـه نماینـدگان محتـرم برای 
رفـع دغدغه جامعـه ورزش اقدامات مؤثر حمایتی را در 
دسـتور کار قـرار دهنـد. پـس از سـخنان تهرانـی، احمد 
میرزاییـان عضـو کارگـروه ورزش و خزانـه دار انجمـن 
ورزشی نویسـان گزارش کوتاهی در ارتباط با فعالیت ها 
ایـن انجمـن خصوصـاً تشـکیل صنـدوق  اقدامـات  و 
حمایت خبرنگاران ارائه کرد. رمضی آخرین کسـی بود 
کـه در ایـن جلسـه دربـاره موارد مطـرح شـده، اهداف و 
برنامه هـای فدراسـیون کارگری توضیحاتـی را ارائه کرد.

حسینی: مصدومیتم برطرف شده
الهام حسینی ملی پوش وزنه برداری زنان گفت: »در 
مسابقات قهرمانی آسیا ازبکستان فقط می خواستم 
وزنه بزنم و بحث مدال نبود. خدا را شکر مصدومیتم 
کامل برطرف شده است اما در مسابقات قهرمانی آسیا 
ازبکستان که زمان کمی برای بهبود آسیب دیدگی خود 
داشتم، نتوانستم به آمادگی برسم. هنوز به آن قدرت 
بدنی لازم نرسیدم اما الان تمرینات لازم را برای بهبود 

آسیب دیدگی کمرم انجام می دهم.«
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مریم طالبی:شاید برنامه ها تغییر کندسومی مقصودلو در مسابقات شطرنج پراگ

مـــرد شـــماره یـــک شـــطرنج ایـــران بـــا 
تســـاوی در دور آخر مســـابقات شطرنج 
پـــراگ، به عنوان ســـومی ایـــن رقابت ها 

. سید ر
در دور نهم و پایانی مســـابقات شطرنج 
مســـترز پراگ، پرهـــام مقصودلـــو، مرد 
شـــماره یک شـــطرنج ایران بـــه مصاف 
گوکش هندی رفت و به تســـاوی رسید. 
مقصودلـــو بـــا ریتینـــگ ۲۷۱۵ در ایـــن 
مســـابقات شـــرکت کرده بـــود و حریف 
هندی اش در دور پایانی این مســـابقات 

دارای ریتینـــگ ۲۷۴۳ بود.
مرد شـــماره یک شـــطرنج ایران  در این 
مســـابقات بـــا ایـــن تســـاوی ۵ امتیازی 
شـــد و در رده ســـوم این رقابت هـــا قرار 

گرفـــت.  مقصودلـــو در دور اول و دوم 
این مســـابقات بـــه پیروزی رســـیده  بود 
و در دور ســـوم، چهـــارم و پنجـــم برابـــر 
حریفانش به تساوی دســـت یافته بود. 
او در دور ششـــم این رقابت ها شکست 
خـــورد امـــا بـــا پیـــروزی در دور هفتـــم 

توانســـت نتایج را جبران کنـــد. در دور 
هشتم مرد شـــماره یک شـــطرنج ایران 
مقابـــل نودیربـــک عبدالســـتارُف بازی 
را واگـــذار کـــرد و دور پایانـــی و نهم را با 
تســـاوی بـــه اتمام رســـاند تـــا از ۹ امتیاز 

ممکـــن، ۵ امتیاز کســـب کند.

مریم طالبی سرمربی تیم ملی تیراندازی 
تفنـگ بعـداز عـدم صـدور ویـزای آلمـان 
می گویـد: اردوی هانوفـر  بـرای   تیمـش 
تحریم هـا  و  داریـم  کـه  شـرایطی  »بـا   
راهـی بجـز سـفر بـه آلمـان و حضـور در 
اردوی هانوفـر نداریـم و اگـر ایـن شـرایط 
قبلـی  مسـابقه های  مثـل  نباشـد  مهیـا 
زیـل  بر راهـی  نسـبی  آمادگـی  بـا  بایـد 
آخریـن انتخابـی المپیـک شـویم. بایـد 
دیـد بـا پیگیـری دوبـاره ایـن سـفر مقـدور 

» ؟ می شـود
تفنـگ  ملـی  تیـم  سـرمربی  گفتـه  بـه   
تغییـر  برنامه هـا  هانوفـر  اردوی  لغـو  بـا 
می کنـد: »رقابت هـای انتخابـی المپیـک 
۱۴۰۳ شـروع  ۲۱ فروردیـن سـال  برزیـل 

می شـود و مـا برنامه ریـزی کـرده بودیـم، 
تیـم بعـد از حضـور در مسـابقه دورتمونـد 
کـه ۲۵ اسـفند اسـت بـه هانوفـر برویـم تـا 
تیرانـدازان تجهیزاتشـان را بـه روز کـرده 
و سـاچمه و فشـنگ لازم را تسـت کننـد 
و از همـان جـا بـه برزیـل برویـم امـا بـا 

ایـن شـرایط همـه برنامه هـا دسـتخوش 
تغییـر می شـود.«او تمریـن ملی پوشـان 
در اردوی هانوفـر را مهـم می دانـد: »اگر به 
هیچ رویدادی نرسیم حتی برپایی اردوی 
یـک هفتـه ای درهانوفـر هـم می توانـد تـا 
حـد زیادی مشـکات مـا را برطـرف کند.«

تیراندازیشطرنج

آزادپور خیلی 
زود از ورزش 

حرفه ای فاصله 
گرفت و ما در 

ورزش ماندیم؛ 
به خاطر 10 

سالی که او 
رفت و ما 

ماندیم، کمی 
بین مان فاصله 

افتاد. این 
فاصله هست و 
صمیمیت قبل 

وجود ندارد 
اما هرازگاهی 

هم را می بینیم 
و مشکلی 

بین مان وجود 
ندارد

سال هاســـت خواهران منصوریان 
را مقابـــل خدیجـــه آزادپـــور دارنده 
یی  ســـیا آ ی  ی هـــا ز با ی  طـــا

گوانگـــژو قـــرار می دهنـــد. آزادپور 
کـــه تنهـــا دختـــر طایی ووشـــو در 
تاریـــخ بازی های آســـیایی اســـت، 
خیلـــی زود از تیم ملـــی کنار رفت 
جـــای  منصوریـــان  خواهـــران  و 

خالـــی اش را پـــر کردنـــد.
تـــا  شـــد  باعـــث  هـــم  همیـــن   
گمانه زنی هـــای زیـــادی مبنـــی بـــر 
اختـــاف میـــان منصوریان هـــا و 

آزادپـــور مطرح شـــود. چیـــزی که 
حـــالا منصوریـــان آن را تکذیـــب 
و  او  اســـت  معتقـــد  و  می کنـــد 
خواهرانـــش بـــا آزادپـــور مشـــکلی 

ندارنـــد.
منصوریان کـــه به تازگی ســـرمربی 
تیم ملی شـــده اســـت، ایـــن روزها 
بـــرای حضـــور در  شـــاگردانش را 
مســـابقات انتخابی جـــام جهانی 

آماده می کنـــد. او فعاً دســـتیاری 
در تیـــم ملـــی نـــدارد اما بـــه گفته 
 ، بیفتـــد یـــش  پا گـــر  ا ش  خـــود
از ظرفیت هـــای آزادپـــور و ســـایر 
اســـتفاده  کادرفنـــی  مربیـــان در 

کرد. خواهـــد 
و  خـــود  اختـــاف  دربـــاره  او 
خواهرانـــش با خدیجـــه آزادپور 
بـــا خدیجـــه  گفـــت: »نـــه مـــا 

مشـــکلی نداریـــم، مگـــر اینکـــه 
خودش بـــا ما مشـــکلی داشـــته 

باشـــد )بـــا خنـــده(.
مـــا دوســـتان خیلـــی خوبـــی برای 
همدیگـــر بودیـــم و الان هـــم رفیق 
هستیم. او اوایل دوران ورزشی مان 
خیلـــی به ما کمک کـــرد و مدیونش 
هســـتیم. ما مشـــکلی با هم نداریم 
امـــا آزادپـــور خیلـــی زود از ورزش 
حرفه ای فاصله گرفت و ما در ورزش 
ماندیـــم؛ به خاطـــر 10 ســـالی کـــه او 
رفـــت و مـــا ماندیم، کمـــی بین مان 
فاصلـــه افتـــاد. این فاصله هســـت 
و صمیمیـــت قبـــل وجود نـــدارد اما 
هرازگاهی هم را می بینیم و مشـــکلی 

بین مـــان وجود نـــدارد.«
منصوریـــان بعـــد از قبـــول هدایـــت 
تیـــم ملـــی از شـــرایط تیـــم و امکان 
اضافه شـــدن نفرات جدیـــد به کادر 
فنـــی گفت: »ما در حـــال حاضر با 3 
ســـانداکار برای مســـابقات انتخابی 
جام جهانی آماده می شـــویم. حتی 
مـــن الان کمک مربـــی هم نـــدارم. 
حالا ترجیـــح می دهم به جای اینکه 
هزینه بتراشـــم و کادر را پروپیمان تر 
کنـــم، هزینه را برای ورزشـــکار خرج 
کنیم. به شـــخصه با کم ترین هزینه 
حاضـــر به قبـــول ایـــن مســـئولیت 
شـــدم. اگـــر در آینده به کســـی مثل 
آزادپور نیاز داشـــته باشـــیم، حتماً از 

ظرفیت هایش اســـتفاده می کنیم، 
امـــا چـــون الان تعـــداد نفـــرات در 
اردوهـــای تیـــم ملی محدود اســـت، 
نیاز مبرمی به مربی بدنســـاز نداریم 
اما اگـــر تعداد ملی پوشـــان بالا برود 
از توانایی هایش اســـتفاده خواهیم 

کرد.«
او که در پشـــت صحنـــه برنامه عصر 
جدیـــد بـــا مرحـــوم ارشـــا اقدســـی 
حـــالا  داشـــت،  لفظـــی  درگیـــری 
بـــرای اولین بـــار در این بـــاره گفت: 
»غره خانـــی یکـــی از بـــدل کاران و از 
دوستان خوب من اســـت که اتفاقاً 
در سریال هشـــدار برای کبری 11 هم 
با مرحـــوم پیمـــان ابـــدی همکاری 
داشت. وقتی ارشـــا فوت کرد خیلی 
ناراحـــت شـــدم و بـــه دوســـتم هم 

گفتم. تســـلیت 
 آن برنامه یک مســـابقه بـــود و اصاً 
دعـــوای مـــا به خاطر شـــاگردان مان 
اتفاق افتاد. شـــاگردان ارشـــا حذف 
شـــدند و بچه های من چراغ ســـفید 
گرفتند که این موضوع او را ناراحت 

کرد. 
به هرحـــال رقابـــت همین اســـت، 
وگرنه خـــارج از آن برنامه یکی، دوبار 
همدیگر را دیدیم و برای هم احترام 
قائـــل بودیـــم. زمانی کـــه فهمیدم 
فوت شـــده خیلـــی ناراحت شـــدم، 
امیدوارم روحش در آرامش باشد.«

مصاحبه

با آزادپور مشکلی نداریم

منصوریان: با کمترین مبلغ قرارداد سرمربی تیم ملی شدم

فائزه زمانی
خبر نگار

با تصمیم کمیته فنی، کادر فنی تیم ملی والیبال تکمیل می شود

پائز چشم به راه دستیار ایرانی
 

 ســـرمربی تیـــم ملـــی والیبـــال ایـــران، بعـــد 
از انتخـــاب »لئونـــاردو آفونســـو« برزیلـــی بـــه 
عنـــوان دســـتیارش در کادر فنـــی، منتظـــر 
تکمیـــل همکارانـــش بـــا انتخاب دو دســـتیار 
ایرانـــی اســـت. اتفاقی کـــه این هفته با شـــور 
کمیته فنـــی رقم می خورد.موتا پائز ســـرمربی 
برزیلـــی - فرانســـوی تیـــم ملـــی والیبـــال، 8 
ایـــران،  بـــا فدراســـیون  روز بعـــداز توافـــق 
اســـم لئونـــارد آفونســـو را بـــرای دســـتیاری به 
فدراســـیون ایـــران داد. مربـــی برزیلـــی کـــه 
مثـــل خـــودش تجربـــه دســـتیاری داشـــته و 
باشـــگاهی  تیم هـــای  تجربـــه ســـرمربیگری 
آرجـــی ایکس برزیل، ســـانتوری ژاپـــن، النصر 
امارات، ســـیت والی ســـوئیس و وولتا ردوندا 
برزیـــل را داشـــته اســـت. ســـرمربی تیم ملی 
والیبال و دســـتیارش البته خیلی زود کارش را 
با رصد بازی هـــای لیگ برتر ایـــران از یوتیوپ 
و بازی لژیونرها در باشگاه هایشـــان، بازیکنان 
ایرانـــی را زیـــر ذره بیـــن گرفتـــه اســـت و حتی 
بـــا آنها جلســـات آنایـــن برگـــزار می کند.پائز 
البتـــه برنامـــه اردوهـــای تیم ملی بـــرای لیگ 
ملت هـــا و بازی هـــای دوســـتانه بابـــت محک 
آمادگـــی و هماهنگی تیـــم را می نویســـد تا به 

فدراســـیون بدهد.

تعویق جلسه کمیته فنی
در حالـــی کـــه ســـرمربی تیـــم ملـــی والیبـــال 
برنامه های تیمـــش را تنظیم می کنـــد، اما برای 
شـــناخت بیشـــتر از بازیکنـــان جـــوان نیـــاز به 
دســـتیار ایرانی دارد کـــه انتخاب آنهـــا به عهده 
کمیتـــه فنـــی اســـت. هرچند قـــرار بـــود امروز 
اعضـــای کمیتـــه فنـــی دور هـــم جمع شـــوند تا 
تکلیـــف دو مربـــی روی نیمکـــت تیـــم ملـــی را 

روشـــن کنند، اما قصـــه عقب افتاد تـــا چند روز 
دیرتر دســـتیاران انتخاب شـــوند. وحید مرادی 
سرپرســـت فدراســـیون والیبال می گوید: »قرار 
بود جلســـه کمیته فنی امروز برگزار شود اما به 
خاطر همزمانی این جلســـه با جلسه دیگر من، 
کمیته فنـــی در روز دیگـــری برگزار می شـــود.«

شاخصه های دستیار پائز
دانـــش فنـــی، تجربـــه، شـــناخت از بازیکنان 
والیبال ایران و تســـلط به زبان انگلیسی جزو 
شـــاخصه های دســـتیار ایرانی پائز ســـرمربی 
تیم ملی والیبال اســـت. البتـــه وحید مرادی 
سرپرســـت فدراســـیون ذهن برنـــده را هم به 
شـــاخصه های قبلـــی اضافـــه می کنـــد. قـــرار 
اســـت این هفته کمیتـــه فنی دســـتیار ایرانی 
را از بیـــن مربیانـــی که اسم شـــان در لیســـت 
نوشـــته شـــده انتخاب کنـــد: »مربی کـــه قرار 
اســـت روی نیمکت تیم ملی والیبال بنشیند 
باید شناخت خوبی از بازیکنان جوان داشته 

باشـــد. چرا که پائزلژیونرها و ملی پوشانی که 
ســـال قبل در لیگ ملت هـــا و قهرمانی جهان 
بـــازی کردنـــد را می شناســـد امـــا شـــناختی از 
بازیکنان جوان ندارد، در حالی که یک ســـری 
از جوان هـــا شـــرایط خوبـــی دارنـــد. بنابراین 
دســـتیار ایرانـــی بایـــد از جوانترها شـــناخت 
خوبـــی داشـــته باشـــد و مهم تـــر از آن مربی 
ایرانی هـــم باید پائز را باور داشـــته باشـــد و با 
ذهـــن برنده وقتـــی روی نیمکت می نشـــیند، 
انرژی مثبت به تیـــم بدهد و باعث خودباوری 
بازیکنان شـــود. البتـــه که دانش فنی شـــرط 
اصلی برای انتخاب دســـتیار است. ما لیستی 
از مربیـــان مطـــرح داریـــم کـــه در جلســـه به 
اعضـــای کمیته فنـــی می دهیم تا بـــه بهترین 

مربـــی رأی دهند.«
با این حســـاب ایـــن هفته اگر جلســـه کمیته 
فنـــی فدراســـیون برگـــزار شـــود، بـــا انتخاب 
دســـتیار پائـــز، کادر فنـــی تیـــم ملـــی والیبال 

تکمیـــل می شـــود.

 مسیب زاده: آماده همکاری 
با ورزشکاران مشمول سربازی هستیم

ســـرهنگ چنگیز مســـیب زاده مدیرعامل باشگاه 
نیروی زمینـــی ارتش برای همکاری با ورزشـــکاران 
مشمول خدمت ســـربازی اعام آمادگی می کند: 
»مهمترین برنامه ما جذب ورزشـــکارانی است که 
از تـــوان مالی کمـــی برخوردار هســـتند و به علت 
نداشـــتن منابع مالی شناسایی و اســـتعداد یابی 
نمی شـــوند. مـــا از ابتـــدای فصـــل گذشـــته در 
حوزه های مختلف اســـتعدادیابی خوبی در زمینه 
فوتبال داشـــتیم و برای تشـــکیل تیم فوتبال امید 
از هزار فوتبالیســـت تســـت گیری انجام دادیم که 
هفـــت نفر از ایـــن نفرات بـــه تیم بزرگســـالان راه 

پیدا کردند.«
به گفته او تســـت گیری در باشـــگاه نیروی زمینی 
رایگان اســـت: »تمام مراحل تست گیری باشگاه 
نیـــروی زمینـــی به صـــورت رایـــگان انجام شـــد و 
تنها باشـــگاهی هســـتیم که ریالی از فـــردی پول 
دریافـــت نمی کنیم. در ســـال آینـــده برنامه های 
زیـــادی بـــرای جـــذب ورزشـــکاران در حوزه های 
ورزشـــی خواهیم داشت. در حال حاضر ما در 16 
رشـــته تیم داری می کنیم که بـــرای جذب نفرات 
بااســـتعداد تاش خواهیم کرد. رســـالت باشگاه 
نیـــروی زمینـــی ایـــن اســـت کـــه از خانواده های 
برخـــوردار حمایـــت کنـــد تـــا جوانان زیـــادی به 

ورزش ایران معرفی شـــوند.«
مســـیب زاده در مـــورد تعامـــل فدراســـیون های 
ورزشـــی بـــا باشـــگاه نیـــروی زمینـــی می گویـــد: 
»متأســـفانه اکثر فدراســـیون های ورزشـــی تعامل 
خوبـــی با باشـــگاه نیـــروی زمینـــی ندارنـــد. البته 
ســـوءتفاهم پیش نیاید؛ هستند فدراسیون هایی 
کـــه توجه زیـــادی به باشـــگاه مـــا داشـــتند و نگاه 
خاصـــی به ورزشـــکاران نیـــروی زمینـــی دارند، اما 
از فدراســـیون تکوانـــدو گایـــه دارم، چراکـــه تیم 
تکوانـــدو ما امســـال در مســـابقات تکواندو نقش 
جهـــان اصفهان به مقـــام نایب قهرمانی رســـید، 
در حالـــی که بـــا تمام شایســـتگی بایـــد قهرمانی 
این مســـابقات را کســـب می کرد، اما بنـــا به دلایل 
مختلـــف و با ناداوری ها حق تیم ما پایمال شـــد و 
دســـت مان از جام کوتاه ماند. در حالی که خیلی 

از مســـئولان اعتقاد داشـــتند حق ما قهرمانی بود 
و حتـــی مـــا موضـــوع را از مســـئولان فدراســـیون 
تکواندو پیگیـــری کردیم. با وجـــود اینکه قول هر 
نوع همکاری را داده بودند، اما هیچ تاشـــی برای 
احقاق حـــق تیم نیـــروی زمینی انجـــام ندادند.«
او دربـــاره همـــکاری باشـــگاه نیـــروی زمینـــی بـــا 
ورزشـــکاران و قهرمانـــان مشـــمول بـــه خدمـــت 
ســـربازی می گوید: »جدا از اینکه باشـــگاه نیروی 
زمینـــی بـــرای جـــذب ورزشـــکاران مشـــمول بـــه 
خدمـــت ســـربازی تمـــام تـــاش خـــود را در این 
ســـال ها انجام داده اســـت اما ما در تمام رشته ها 
یک کمیتـــه پایش در نیروی زمینـــی ایجاد کردیم 
که روزهـــای دوشـــنبه و چهارشـــنبه ورزشـــکاران 
مشـــمول بـــه خدمـــت در ایـــن کمیتـــه حضـــور 
پیـــدا می کنند و با تشـــکیل جلســـات و بررســـی 
کمیسیون نفرات مشـــمول جذب باشگاه نیروی 
زمینـــی می شـــوند. از همیـــن جا اعـــام می کنم 
عزیزان ورزشـــکاری که مشـــمول خدمت سربازی 
هســـتند باشـــگاه نیروی زمینی بـــرای جذب این 
نفرات جهـــت گذرانـــدن خدمت ســـربازی تمام 

تاش خـــود را خواهـــد کرد.«

گزارش روز

مهری رنجبر
خبر نگار


